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Θέμα: Στην ιδιωτικοποίηση οδηγεί η κυβέρνηση ακόμη και τη μεταφορά των ασθενών 
στην οικία τους μετά την ολοκλήρωση της νοσηλείας τους 

 
Σοβαρά ερωτηματικά προκαλεί έγγραφο της 6ης ΔΥΠΕ προς τους Διοικητές των 

Νοσοκομείων, μεταξύ των οποίων και του Νοσοκομείου Άργους, με το οποίο ζητείται η 
λήψη των κατάλληλων πρωτοβουλιών προκειμένου από 1η Αυγούστου 2023 να 
απεμπλακούν τα ασθενοφόρα των Τομέων του ΕΚΑΒ από τις διακομιδές ασθενών μετά τη 
λήξη της νοσηλείας τους.  

Μάλιστα στο έγγραφο που χαρακτηρίζεται ως «ΕΞΑΙΡΕΤΙΚΑ ΕΠΕΙΓΟΝ» ο Διοικητής 
τις 6ης ΥΠΕ επικαλείται σχετικές κατευθυντήριες οδηγίες του Υπουργείου Υγείας. 

Όπως είναι γνωστό πολλοί ασθενείς μετά την λήψη εξιτηρίου από το Νοσοκομείο 
χρήζουν μεταφοράς στην οικία τους με ασθενοφόρο, καθώς η κατάστασή τους δεν τους 
επιτρέπει τη χρήση ιδιωτικού μέσου όπως ΙΧ, Ταξί ή λεωφορείου.  

Με την ανωτέρω απόφαση λοιπόν δημιουργούνται έντονοι προβληματισμοί και 
ερωτηματικά σχετικά με το τι μέλλει γενέσθαι με τη διαδικασία μεταφοράς των ασθενών 
που θα χρειάζονται ασθενοφόρα για να επιστρέψουν στην οικία τους, καθώς οποιοδήποτε 
άλλο μέσο μεταφοράς ενδέχεται να επιβαρύνει την κατάσταση της υγείας τους και να 
προκαλέσει οικονομικό κόστος και ταλαιπωρία στους ίδιους και στις οικογένειές τους. 

 
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κύριος Υπουργός:  
 
1. Για ποιο λόγο αποφασίστηκε η απεμπλοκή των ασθενοφόρων του ΕΚΑΒ από τις 

διακομιδές ασθενών μετά την ολοκλήρωση της νοσηλείας τους; 
2. Θα αναγκάζονται πλέον οι ασθενείς και οι οικογένειές τους να επωμίζονται το κόστος 

της διακομιδής τους στην οικία τους με ιδιωτικά ασθενοφόρα; 
3. Σκοπεύουν οι Διοικήσεις των Νοσοκομείων να προχωρήσουν σε σύναψη συμβάσεων 

με ιδιωτικές εταιρείες  που θα εκτελούν το έργο της διακομιδής των ασθενών 
(ασφαλισμένων και ανασφάλιστων) μετά την ολοκλήρωση της νοσηλείας τους; Σε αυτή 
την περίπτωση οι συμβάσεις αυτές πώς θα πληρώνονται; Από τον ΕΟΠΥΥ ή από τους 
προϋπολογισμούς των Νοσοκομείων; 

4. Πώς θα πραγματοποιείται η μεταφορά των ασθενών στα νοσοκομεία στην περίπτωση 
που χρήζουν επανεξέτασης μετά τη νοσηλεία τους; 

5. Είναι στις προθέσεις σας να επιστρέψετε στα Νοσοκομεία όσα ασθενοφόρα 
παραχωρήθηκαν στο ΕΚΑΒ και να εκτελείται το έργο της διακομιδής των ασθενών από 
το κατάλληλο προσωπικό των Νοσοκομείων αυτών; 
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